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Protokoll från styrelsemöte i Rödstenen 11 november 2019 
 
 

Närvarande: Kristian Saliba, Bernt Karlsson, Eva Olsson-Gottschalk, Christer Boije 
 
Frånvarande: Redda Guelai  
 

1. Ordförande Kristian Saliba öppnade mötet. 
  

2. Christer Boije utsågs att föra protokoll. 
 

3. Genomgång av föregående protokoll. Följande konstaterades: 

 Protokollet verkar, av någon anledning, inte ha distribuerats till alla medlemmar.  
Däremot finns det på hemsidan rodstenen.se.  
Beslutades att förra protokollet sänds ut igen i samband att det nya distribueras. 

 Lappar angående parkering på säckgator och vändplaner, som skulle ha gått ut tillsammans 
med protokollet, har inte heller kommit ut.  
Frågades hur lapparna skall användas. Beslutades att utdelning i brevlådorna ska ske.  
Sedan är det upp till de medlemmar, som råkar ut för störande parkering, att 
uppmärksamma ev syndare på reglerna, med stöd av lappen. 

 Kommunen har uppmärksammats på den dåliga belysningen på kommunens vändplan vid 
säckgata 3-4. Vi har nu fått ett ärendenummer. Vi avvaktar och bevakar. 

 Föregående protokoll godkändes. 
 

4. Ekonomin följer budget.  

 Den dubbelbetalning som har skett för en fastighet är korrigerad.  

 Nytt kontrakt för snöröjning har tecknats med samma entreprenör som tidigare. Offert från 
alternativ snöröjare hade infordrats, men det visade sig att den inte var konkurrenskraftig. 
 

5. Inget att rapportera från Bengt i Grannsamverkan, utskicken fortsätter som vanligt. 


6. Övriga frågor 

 Punkterna från föregående protokoll angående underhåll och reparation av säckgator och 
gemensamhetsanläggningar hänskjuts till våren. (Se protokoll 16 sept 2019.) 

 
7. Nästa möte bestämdes till måndagen den 13 januari 2020 kl 18.30 hos Christer Boije på 

Hirdvägen 12. Kallelse skickas ut till styrelsemedlemmar, suppleanter och grannsamverkan. 
 

8. Mötet avslutades. 
 
 

Vid protokollet Justeras 
  Christer Boije    Kristian Saliba 
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